

友伴同行 - 填色/繪畫/書法/攝影/電腦平面設計比賽 書寫題材

幼兒組 (3-4 歲):

中文書法 (毛筆)	友
中文書法 (硬筆)	友伴同行
英文書法 (硬筆)	My friends

幼童組 (5-6 歲):

中文書法 (毛筆)	友伴同行
中文書法 (硬筆)	近朱者赤，近墨者黑
英文書法 (硬筆)	The most important thing in the world is friendship.

兒童組 (7-9 歲):

中文書法 (毛筆)	人生樂在相知心。
中文書法 (硬筆)	世界上用得最普遍的名詞是朋友，但是最難得到的也是朋友
英文書法 (硬筆)	Happiness can be found even in the darkest of times, if one only remembers to turn on the light.

少年組 (10-12 歲) / 青少年組 (13-15 歲):

中文書法 (毛筆)	君子忌苟合，擇交如求師
中文書法 (硬筆)	我的朋友，你的語聲飄蕩在我的心裏，像那海水的低吟之聲，繚繞在靜聽著的松林之間。友情在我過去的生活裏就像一盞明燈，照徹了我的靈魂，使我的生存有了一點點的光彩
英文書法 (硬筆)	Friendship is the hardest thing in the world to explain. It's not something you learn in school. But if you haven't learned the meaning of friendship, you really haven't learned anything

青年組（16-18 歲）/ 公開組（19 歲或以上）：

中文書法（毛筆）	一死一生，乃知交情。一貧一富，乃知交態。一貴一賤，交情乃見。
中文書法（硬筆）	真正的友誼是純潔的，不會摻雜一絲污垢。真誠的友情是永久的，不會暫留如水，暫態煙消雲散。純潔真摯的友誼像一棵青松，久久地挺立在山峰上。真正的好朋友即使不在一起也能感受到真誠和關懷，即使話不多，交往不多，需要的時候也會第一個站出來。這種真摯的友情是通過相互的努力造就的。
英文書法（硬筆）	Friendship is the most significant just as valuable endowments of life. Friendship is one of the most esteemed relationships. The nature of friendship is necessary for our satisfaction. The advantages of true friendship stay long-life. Likewise, having a reliable friend circle additionally improves our fearlessness. True friendship can't be worked inside constrained limits like position or statement of faith. It gives us an inclination that somebody needs us, and we are not the only ones. This is genuine that a person can't live alone.